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IK WIL 
GRAAG WEER 

BEGINNEN 
MET BELEGGEN. 
KUNNEN JULLIE 

MIJ VAN 
WAT TIPS 

VOORZIEN? 

BEGINNEN 
MET BELEGGEN 

Geachte heer/ 
mevrouw,
Onlangs heb ik mij als lid van de 

VEB aangemeld omdat ik graag weer wil be-
ginnen met beleggen. Door wat tegenvallers 
ben ik een tijdje gestopt, maar ik hoop dit 
keer meer succes te hebben. Kunnen jullie mij 
van wat tips voorzien?
Hartelijke groet, Joris Kloet, Zierikzee

Beste Joris,
Welkom bij de VEB. Beleggen kan 
inderdaad een verstandige keuze 

zijn. Hoewel wij geen persoonlijk advies 
mogen verstrekken, kunnen we je wel wat 
aandachtspunten meegeven. Hieronder een 
aanzet, met de links naar onze website, waar 
je nog veel meer informatie vindt.
Vraag je eerst goed af of beleggen voor jou 
wel een geschikte keuze is. Zo is het niet han-
dig om te beleggen met geld dat je op korte 
termijn nodig hebt. Ook levert beleggen voor 
sommige mensen simpelweg te veel span-
ning op, en slapeloze nachten doen niemand 
goed. Lees meer over deze afweging via
www.veb.net/sparenofbeleggen.

Ga je toch beleggen, vraag jezelf dan af 
‘hoe’? Je hoeft namelijk niet per se zelf 
aandelen te kopen. Er zijn prima alterna-
tieven, zoals beleggingsfondsen of totaal-
pakketten, waarbij de meeste beleggings-
beslissingen worden overgelaten aan een 
professionele fondsmanager. Op www.
veb.net/hoe lees je meer over de manieren 
waarop je kunt beleggen. 
Hoe je ook belegt, zorg ervoor dat je het 
voor de lange termijn doet. Zo voorkom je 
dat je het slachtoffer wordt van een plotse 
daling van de effectenmarkten. Deze zullen 
nu eenmaal van tijd tot tijd plaatsvinden. 
Een gedegen spreiding van je vermogen 
over verschillende effecten en beleggings-
categorieën kan je risico daarnaast verder 
beperken, en ook doe je er goed aan om 
bepaalde effecten, zoals hefboomproduc-
ten, geheel te vermijden. Tot slot is het 
belangrijk om de kosten van beleggen tot 
een minimum te beperken, omdat deze op 
lange termijn een behoorlijke impact kun-
nen hebben op je rendement. Kies daarom 
voor goedkope beleggingsproducten en 
-diensten. 
Via www.veb.net/basisprincipes lees je 
meer over hoe je onnodig risico kunt beper-
ken. Ook lees je op onze website nog over 
allerlei andere beleggingsonderwerpen. 
We wensen je veel succes toe!

vermogensbelasting tegenover moet staan 
wegens het toegenomen handelsrisico. 
Vriendelijke groeten, R. Fischer
 

DIVIDEND 2
Geachte redactie,
Op pagina 39 van Effect apr/mei 
2017 stond een vraag over di-

vidend. Op de website van de VEB vond ik 
inderdaad data van ex-dividend en de uitbe-
talingsdata. Ook bij www.IEX.nl is overigens 
een item te vinden met deze data. Waar ik 
mij echter over verbaas, is dat er vaak bijna 
een maand en soms nog langer zit tussen de 
ex-dividenddatum en de uitbetaling.
Dat het weleens langer duurt als er stock-
dividend wordt uitgekeerd, is nog enigszins 
begrijpelijk, maar bij cash-uitkeringen niet.
Het zal wel zo zijn dat bij die bedrijven nog 
enige rente over die bedragen in het nieuwe 
jaar bij de winst geteld kan worden.
Met vriendelijke groeten,
C.A.L. Brekoo

Geachte heer Brekoo,
Het klopt dat Nederlandse bedrij-
ven opvallend lang doen over het 

daadwerkelijk uitbetalen van het dividend. 
Wij hebben hier op onze website al eens 
uitgebreid aandacht aan besteed. In theorie 
zou een bedrijf het dividend direct kunnen 
uitbetalen, maar dat gebeurt vrijwel nooit in 
Nederland. Slechts 10 procent van de fondsen 
uit de AEX-index weet het geld binnen een 
week richting aandeelhouders te sturen. 
Gemiddeld moeten beleggers in AEX-bedrij-
ven bijna een maand op hun geld wachten. 
ArcelorMittal spande de laatste keer dat 
wij dit onderzochten de kroon. Hier moes-
ten beleggers 64 dagen op hun dividend 
wachten. Maar dit staalbedrijf geldt als zeer 
kapitaalsintensief: twee maanden langer 
over de cash beschikken kan dan een forse 
besparing opleveren. 
Overigens betaalt ArcelorMittal op dit mo-
ment helemaal geen dividend meer, omdat 
men er na een paar moeilijke jaren de handen 
vol aan heeft om de balans op orde te krijgen.
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